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Aanwezig: IEE.EET (allen telefonisch),

EEE, EE

Afwezig: IEEE

1. Mededelingen/actualiteiten — telefonisch aanwezig

Deffifgeeft een up date van de stand van zaken met betrekking tot het coronavirus.

Vanuit het Clb wordt aanvullend onderzoek gedaan waaronder een aselecte

steekproef naar de verspreiding van het virus, wat mede moet helpen bij het komen

tot goede afbouwscenario’s van de genomen maatregelen. Het wekelijkse overleg

op zondag op het Catshuis met bewindslieden en experts bestaat sinds afgelopen

zondag voor een deel uit alles wat te maken heeft met de bestrijding van de

epidemie en deels de gevolgen voor economie en samenleving. Voor dat |laatste was

er input vanuit het CPB. Defi heeft contact opgenomen met van het

SCP en van het CPB om te verkennen of gezamenlijk optrekken

waar het gaat om de bredere maatschappelijke gevolgen van de crisis nuttig en

nodig is. Tevens is er een groep wiskundige modelleurs met daaromheen een

bredere groep experts die hulp hebben aangeboden voor doorrekeningen op de

lange termijn. Ook hiermee kan na afstemming met CPB en SCP en Clb contact

worden opgenomen. De groep die zich vanuit het RIVM bezighoudt met gedrag

heeft een onderzoeksvoorstel ingediend bij het NWO en dat is inmiddels

gehonoreerd.

brengt in dat mogelijk ook iemand van het CDO betrokken

moet worden in de ‘klankbordgroep herziening gedragscode gezondheidsonderzoek’

dat vermeld wordt in het uitnodigingenlijstje.

geeft aan dat in de media de aandacht verschuift van de

actualiteit naar de exitstrategie (afbouw maatregelen). Het is voor de media zoeken

naar de balans tussen aandacht voor corona en ander nieuws. Hij herinnert er aan

dat de afspraak is dat alle communicatie met betrekking tot de coronacrisis loopt via

het NKC, dus via het Rijk. Er kunnen dus geen eigen RIVM-filmpjes e.d. gemaakt en

verspreid worden. Hij vraagt leidinggevenden de mensen hierop aan te spreken. De

EE¥3 vult aan dat er een goede afstemming moet zijn met C&D als het gaat om

woordvoering vanuit het RIVM. Zonder inschakeling van C&D kan er geen sprake zijn

van woordvoering.

meldt dat een documentairemaker graag een beeldverslag van

het RIVM wil maken gedurende de aanpak van de crisis mede in relatie tot beleid en

samenleving. Dat betekent dat betrokken medewerkers hieraan dan zouden moeten

meewerken. Hij zal dit verder uitzoeken en als dit leidt tot de noodzaak hierover een

voorgenomen besluit te nemen zal hij dit in de DR op basis van een schriftelijk

voorstel agenderen.

agendeert het onderwerp dat bemensing van speerpunten en vullen

van diverse teams in relatie tot de crisis iets betekent voor de medewerkers en het

andere werk. Zij voorziet vertraging in met name SPR-projecten. Maar het heeft ook

impact op onze samenwerkingspartners en grote dossiers. De DR bespreekt dat alles

wat grote maatschappelijke impact heeft een prioriteit blijft en alles wat met

langere termijn kennisopbouw te maken heeft als eerste in aanmerking komt om te

vertragen. Echter, daar is nog niet over besloten en moet een keer terugkomen in de
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DR omdat het hierbij vooral gaat om domeinoverstijgende activiteiten. Dit staat los

van de vraag of het gaat om een kritisch proces of niet, dat is een geheel andere

afweging. De DR ziet de volgende keer graag als agendapunt inclusief ruim de tijd

hiervoor “coronagerelateerde dilemma’s”.

-  Aansluitend op bovenstaand punt wordt besloten dat onderdelen van het werk van

de gedragsunit alsmede onderdelen van het onderzoek naar afvalwater in verband

met corona vanuit de DR wordt aangemerkt als kritisch proces, wat onder andere

betekent dat medewerkers hieraan een verklaring kunnen krijgen ten behoeve van

kinderopvang. Dit zal ter besluitvorming voorgelegd worden aan het CMT. ACTIE

dBV Welke onderdelen van bovengenoemde werkzaamheden kritisch zijn en welk

niet is een afweging binnen de domeinen door respectievelijk RED en

in afstemming met en BES

brengen bij dBV de richtlijnen hiervoor voor het CMT/OKP. Van beide

groepen zou dan iemand bij het OKP moeten aansluiten. Bovenstaande is een

voorgenomen besluit van de DR.

- meldt de DR dat het CMT van samenstelling is veranderd. De voorzitters

van de operationele teams en hijzelf zitten nu in het CMT en de vergaderfrequentie

is teruggebracht naar 2x per week (dinsdag- en donderdagmiddag). Hijzelf is de

linking pin naar de DR. Het CMT houdt zich bezig met operationele zaken, alles met

betrekking tot beleid of strategie wordt in de DR geagendeerd.
- meldt dat het aantal RIVM-medewerkers dat met corona is besmet

wordt gemeld bij VWS. De afdeling waar de betreffende medewerker werkt wordt

ook geinformeerd. In de eerstvolgende mail van deff aan het RIVM zal hij hierbij

stilstaan. In verband met de privacy zal hierover verder niet gecommuniceerd

worden.

- De [ffimeldt dat hij contact heeft gehad met INNEESEZ. (n verband met de

crisis kon zij haar voorgenomen re-integratie bij haar in de buurt niet oppakken. In

overleg met hem en dBV zal met haar bekeken worden of er een activiteit is die zij

voor het RIVM vanuit huis kan doen, waarschijnlijk eerst niet-gerelateerd aan de

bedrijfsvoering. ACT!iE [i dev

- DeBleeert een terugmelding van het POpSG van gisteren. Dat was een goed en

constructief gesprek. Er is uitgebreid over de financiering van de kennisopbouw

gesproken en er is een gedeeld gevoel van het belang hiervan. Er is instemming met

het op korte termijn verder uitwerken hiervan. Hierbij moet ook aandacht zijn voor

de vraag op welke plek, wanneer dit onder de aandacht gebracht moet worden om

impact te hebben bij de komende verkiezingen en kabinetsformatie. Vanuit VWS

wordt hierop meegedacht. Meegegeven is bij de uitwerking van de voorkeursoptie

dat ook de andere genoemde opties goed onderbouwd worden, met voors en

tegens, zodat duidelijk wordt hoe de afweging is gemaakt.
- meldt dat er een goede samenwerking is met het KNMI ten aanzien van

het gat in de ozonlaag boven de Noordpool.
- meldt dat er in de pers weinig, maar voor betrokkenen voldoende

aandacht is geweest voor Chroom-6.

- meldt dat de vraag over het publicatiemoment van het VGO op

dit moment voorligt bij beide betrokken Ministers. Er wordt een vinger aan de pols

gehouden dat er schot in blijft. In de volgende DR zal hij de stand van zaken van dat

moment melden.
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-

vraagt aandacht voor het feit dat in het publicatieoverzicht

diverse data niet zijn ingevuld.
- meldt dat er in de pers toenemende aandacht is, en niet altijd met

het juiste frame, voor de gevolgen van het tijdelijk stilleggen van

bevolkingsonderzoeken. geeft aan dat hier vanuit C&D

aandacht voor is.

- meldt dat de labs die zich bezighouden met onderzoek naar

baarmoederhalskanker gereed gemaakt worden voor coronatesten. Vanuit VWS

staat hier grote druk op.

- deelt het signaal dat binnen VWS in het lopende offertetraject

wordt aangegeven dat door de coronacrisis er minder geld is. De DR spreekt af

signalen hierover bij andere opdrachtgevers tijdig met elkaar te delen.

2. Inhoudelijke discussie

02.196/20 Thema microplastics vanuit SPR gelden —

aanwezig

Van de 500k die gereserveerd zijn voor het thema microplastics wordt voorgesteld dat nu

respectievelijk 75k en 50k besteedt gaat worden en de rest gereserveerd voor het moment dat er

zicht is op nadere uitwerking en de benodigde (co)-financiering. Daar volgt dan aparte

besluitvorming over.

De DR stemt in met het voorstel.

02.197/20 Integrale afwegingen in de leefomgeving; voorstel voor expertise opbouw -

aanwezig

Het voorstel is om al in 2020 voor twee jaar een post-doc aan te nemen binnen DMG omdat de

benodigde expertise binnen het RIVM niet in huis is. De DR vraagt aandacht voor het borgen van de

kennis die de post-doc in die twee jaar opdoet.

De DR stemt in met het voorstel.

02.198/20 nieuw PIAMA project binnen BG (Blootstelling en gezondheidseffecten) — ter informatie

De DR neemt hier kennis van. Naar aanleiding hiervan constateert de DR dat de SPR-projecten onder

druk van de coronacrisis staan en naar verwachting vertraging zullen oplopen. Dit geldt zowel voor

lopende als nieuwe projecten. Aan de CSO’s en BDR wordt gevraagd in een korte nota op hoofdlijnen

een overzicht te geven van projecten waar die vertraging dreigt opgelopen te worden. ACTIE

CSO’s/hBDR

Taakverdeling DR in huidige situatie -mondeling

- Naar aanleiding van het vertrek van zal de rol van ERED

op zich nemen, hangende de verkenning van de topstructuur.

- De DR bespreekt de situatie bij Clb nu zowel als vooral in beslag

genomen worden door de coronacrisis. Bij uitval van een van hen is al wel geregeld dat op
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de achtergrond een externe virologie-expert beschikbaar is om te ondersteunen. De

aansturing van Clb wordt ook besproken. De 2 zal met[IEEEspreken over

de huidige periode waarin vanwege de coronacrisis noch deIEE co noch zijn

plaatsvervanger/waarnemer in de DR aanwezig kunnen zijn, en dat voor die periode

afspraken aangaande het vervangend waarnemerschap met hem gemaakt moeten worden.

alsmede over de taken, verantwoordelijkheden en bevoegdheden nu hijIIE

vervangt in de DR. Defiilzal aansluiten bij het MTCIb om hier verder over te praten.

Aanwezigheid van alle CH daar wordt op prijs gesteld.
-  Binnen de BV-kolom is een overzicht gemaakt van daar lopende trajecten en is aangegeven

welke een hoge, midden of lage prioriteit hebben. Het MTBV heeft daar deze week naar

gekeken en een aantal prioriteringen aangepast. Gevraagd wordt binnen elke domein ook

een dergelijk overzicht te maken, liefst in hetzelfde format. Aan te leveren bij dBV. ACTIE

Domeindirecteuren De DR wil snel overzicht hebben van werkzaamheden en de prioritering

daarvan kunnen bepalen. In de volgende DR zal hier ruim de tijd voor genomen worden.

-  DepEdzal met[EEE spreken over zijn rol in dossiers in het kader van de

coronacrisis.

02.199/20 Procedure en samenstelling commissies werving twee centrumhoofden — in

vertrouwelijke map

De DR neemt hier kennis van.

02.209/20 Aanvraag uitstel wetenschappelijke audit CvT

Dit is afgestemd met de contactpersoon in het CvT. Wat in de huidige situatie gedaan kon worden is

gedaan, maar niet alles wat nog moet kan nu opgepakt worden. De DR stemt in met het voorstel.

BDR zal zorgen voor een mail hierover naar de hele CvT na eerste afstemming met de voorzitter.

ACTIE hBDR

3. Ter vaststelling

03.200/20 Uitnodigingenlijstje

De slotbijeenkomst van Accelerate Your Impact in Den Haag lukt agenda technisch niet voor dee

en ook niet voor INIEEEEEE. De van de DR zal bezien wie hier wel naar toe kan gaan.

mene SERECN
Verder akkoord

03.201/20 Concept-besluitenlijst DR-vergadering d.d. 31 maart 2020

De DR stelt de besluitenlijst vast.

03.183/20 Actielijst
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Wat verder ter tafel komt

zal zijn vragen over de procedure met betrekking tot co-

financiering me bespreken.

geeft aan dat in verband met de huidige situatie het niet altijd lukt de

correcte procedures met betrekking tot inkoop te doorlopen waardoor afwijkingen

mogelijk niet te voorkomen zijn. De DR vraagt wanneer zich dit dreigt voor te doen

aan de voorkant de DR hierover te informeren zodat in de DR de besluitvorming

goed vastgelegd kan worden, en alle stappen die gezet worden {waarom, wanneer,

welke keuzes zijn gemaakt) in inkooptrajecten goed vast te leggen met redenen

omkleed. Aangegeven wordt dat een goede vastlegging belangrijk is omdat als de

crisis eenmaal voorbij is de ervaring leert dat begrip hiervoor niet meer altijd

aanwezig is bij bijvoorbeeld accountants.

Naar aanleiding van het feit dat in het MTO opmerkingen worden gemaakt over de

gebruiksonvriendelijkheid van TEM zal dBV uitzoeken of en wanneer er hierover een

evaluatie plaatsvindt of heeft gevonden. Echter, het systeem draait al geruime tijd

binnen de ministeries en het zal voor het RIVM niet mogelijk zijn daar zelf

besluitvorming over te nemen danwel af te dwingen. ACTIE dBV

licht de afspraken die gemaakt zijn met de OR over de crisis toe. In de

mail van dezal extra aandacht gevraagd worden voor de OR-verkiezingen. ACTIE

hC&D

Collegiale toetsing - vertrouwelijk
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